

**FXTM CRYPTO GIVEAWAY**  
**Terms and Conditions**  
**April-June 2024**

**FXTM 富拓加密货币抽奖活动**  
**条款和条件**  
**2024 年 4-6 月**

## 1. INTRODUCTION

### 引言

- 1.1. FXTM is running the "The Great Crypto Giveaway" (hereinafter referred to as the "Giveaway" or "Raffle") and invites all new and existing clients of FXTM to participate, including clients assigned under IB & Affiliates. By participating in this Raffle, you agree to be bound by these Terms and Conditions (hereinafter referred to as the "Terms") as set out below. Residents of the European Union and the United Kingdom are expressly excluded from this promotion.

FXTM富拓推出“加密货币大抽奖活动”(以下简称“奖品”或“抽奖”),邀请FXTM富拓的所有新老客户参加,包括代理商和网络联盟商名下的客户。参加本次抽奖,即表示您同意受下列条款和条件(以下简称“条款”)的约束。请注意,欧盟和英国居民不能参加本次活动。

**Commented [SB1]:** This is not clear. This seems to suggest that the terms do not apply to EU/UK residents, whereas what the intention I think you had was that the offer was not available to residents of the EU/UK. Please confirm.

## 2. INTERPRETATION OF TERMS

### 术语释义

- 2.1. In this Promotion:

在本次活动中:

**"Account"** shall mean a Contestant's live trading account held with FXTM into which the Contestant trades within the Raffle Period.

**"账户"**指参与者在FXTM富拓持有的真实交易账户,参与者在本次活动期间使用该账户进行交易。

**"Benefit"** shall mean the raffle prize which the Contestants who participate in the Promotion are eligible to receive.

**"奖金"**是指参加活动的参与者有资格获得的抽奖奖励。

**"Contestant"** shall mean any eligible client of FXTM, whose account has been enabled and/or approved for trading.

**"参与者"**指FXTM富拓的合格客户,其账户已启用和/或获准进行交易。

**"Raffle Period"** shall mean the period that starts on the 17<sup>th</sup> of April 2024 (00.01) to the 21<sup>st</sup> of June 2024 (23:59) inclusive.

**"抽奖期"**指从2024年4月17日(00.01)至2024年6月21日(23:59)(含以上两个时间点)。

**Commented [DT2]:** If it's a global competition do we not give a global reference time like GMT?

**"Lucky Draw"** shall mean the draw that takes place on 22<sup>nd</sup> June 2024.

**"幸运抽奖"**指在2024年6月22日举行的抽奖。

**Commented [SB3R2]:** The time is already set at EST/EEST per the timezone definition in 2.3. From our end, it doesn't matter how we document it as long as you can manage it operationally - if you want to change it then go ahead.

**“Raffle Ticket”** shall mean the number of times (or entries) a qualified Contestant has been entered into the Lucky Draw;

“抽奖券”指符合抽奖资格的参与者参加抽奖的次数;

**“Operative Agreements”** shall mean the agreements entered by the client and FXTM that govern all trading activity of the client with FXTM. Operative Agreements consist of the client agreement, policies, and terms of business, as these may be found in the Legal section of the website of FXTM and as these may be amended from time to time.

“生效的协议”指客户与FXTM富拓达成的协议，这些协议规范客户在富拓的所有交易活动。实施中的协议包括客户协议、政策和业务条款，这些协议可在富拓网站的法律专栏找到，并可能不定时进行修订。

2.2. Any words whose meaning is not defined herein shall have the meaning provided in the Operative Agreements.

本条款中未作定义的词语释义见已生效的协议。

2.3. Times mentioned herein shall mean EET/EEST as applicable.

本条款中的时间指EET/EEST(如适用)。

### 3. ELIGIBILITY CRITERIA

#### 资格标准

3.1. To participate in this Raffle, a Contestant must meet the following requirements:

要参加本次抽奖活动，参与者须满足以下要求:

a) The Contestant is a new or existing client of FXTM eligible to trade in accordance with, and has agreed to, the Operative Agreements; and  
参与者是FXTM富拓的新客户或现有客户，根据与富拓达成的有效协议有资格进行交易;

b) The Contestant has read and agrees to be bound by these Terms during the Raffle Period. By participating in this Raffle, the Contestant is deemed to have consented to the Terms.

在抽奖活动期间，参与者已阅读并同意遵守这些条款。参加本次抽奖，参与者即被视为同意本条款。

### 4. TRADING TERMS

#### 活动条款

4.1. The Raffle is applicable to all accounts, including those of Invest Strategy Managers.

本次抽奖活动适用于所有账户，包括投资策略经理账户。

Commented [SB4]: Confirm this is a valid term - Invest managers?

Commented [DT5R4]: Amended to strategy managers

### 5. SPECIFIC PROMOTION TERMS

### 特别活动条款

- 5.1. A Contestant becomes eligible to participate in the Lucky Draw by earning a Raffle Ticket. A Contestant earns a Raffle Ticket by depositing at least USD 200.00 in their trading account during the Raffle Period. A Contestant may only earn one Raffle Ticket.

参与者获得抽奖券后即可参加抽奖活动。在抽奖期间，参与者在交易账户中入金至少200.00美元，即可获得一张奖券。每位参与者只能获得一张奖券。

- 5.2. Different prizes are available depending on the volume of trading undertaken during the Raffle Period by the Contestant:

根据参与者在抽奖期间的交易量，可获得不同的奖品：

<b>Prize Draw</b>	<b>Prize</b>	<b>Notional Volume Requirements</b>
1 <sup>st</sup> Prize	1 BTC	Crypto: USD 35,000,000 AND FX/Metals/CFDs: USD 700,000,000.00
2 <sup>nd</sup> Prize	5 ETH	Crypto: USD 15,000,000 AND FX/Metals/CFDs: USD 350,000,000.00
3 <sup>rd</sup> Prize	2 ETH	Crypto: USD 3,500,000 AND FX/Metals/CFDs: USD 150,000,000.00
Open Prize	1 ETH	No requirements

<b>奖项</b>	<b>奖金</b>	<b>名义成交额要求</b>
一等奖	1 个比特币	加密货币: 35,000,000 美元 外汇/金属/差价合约: 700,000,000.00 美元
二等奖	5 个以太坊	加密货币: 15,000,000 美元 外汇/金属/差价合约: 350,000,000.00 美元
三等奖	2 个以太坊	加密货币: 3,500,000 美元 外汇/金属/差价合约: 150,000,000.00 美元
公开奖	1 个以太坊	无要求

- 5.3. On 22<sup>nd</sup> June 2024, Raffle Tickets will be entered into a series of draws. A Raffle Ticket will be drawn from the pool of Contestants that qualified for the 1<sup>st</sup> Prize Draw, then for the 2<sup>nd</sup> Prize Draw, then for the 3<sup>rd</sup> Prize Draw, then for the Open Prize. The Contestant linked to the Raffle Ticket selected will be selected to receive the Benefit. The selected Raffle Ticket will be removed from circulation once it has been drawn, therefore a Contestant can only win one prize.

2024年6月22日，我们将进入一系列抽奖。首先从有资格参加一等奖的参与者的奖券池中抽取，然后是二等奖、三等奖和公开奖。中奖者获得奖金。奖券一旦被抽中，将从奖券池中移出，因此每位参与者只能赢得一个奖品。

Each Contestant who fulfills the requirements set out in these Terms will qualify to be selected to receive the Benefit. The Benefit shall be credited to the Contestant's nominated crypto wallet within ten (10) business days.

每位满足本条款要求的参与者都有资格被抽中获得奖金。奖金将在十(10)个工作日内存入参与者指定的加密货币钱包。

- 5.4. During the Raffle Period, the Contestant can participate in any other applicable and unexpired promotions announced by FXTM.

在抽奖期间，参与者可参加FXTM富拓任何其他符合条件要求且尚未结束的活动。

## 6. MISCELLANEOUS

### 其他事项

- 6.1. FXTM has the right to disqualify any Contestant if FXTM detects, or in its sole determination, suspects or has reasonable grounds to believe that any of the following occurs, has or may have occurred, or is occurring:

如果FXTM富拓发现、或自行确定、怀疑或有合理理由相信有下列任何情况已经发生或可能发生或正在发生，则富拓有权取消参与者的参与资格：

- a) a breach of these Terms and/or any term of the Operative Agreement;  
违反本条款和/或已生效协议的任何条款；
- b) FXTM has reasonable grounds to believe a misuse of the Raffle;  
富拓有合理理由相信抽奖活动被滥用；
- c) The Contestant acts in bad faith and/or abusively and/or fraudulently and/or in a manner that is not in the spirit of the Raffle;  
参与者以不诚信和/或和滥用/或欺诈和/或以与抽奖活动精神不符的方式行事；
- d) The same IP address is used by two or more Contestants or uses anonymous HTTP/socks proxy- servers for trading in the Raffle;  
两个或两个以上的参与者在抽奖活动期间使用同一IP地址，或使用匿名HTTP/socks代理服务器进行交易；
- e) The Contestant uses a dynamic IP address, in which the IP address changes instantly during the time the contestant is connected to the internet.  
参与者使用动态IP地址，即在参与者连接到互联网时该IP地址会立即变化。

Disqualified Contestants will lose their right to claim the Benefit.

被取消资格的参与者将失去领取奖金的权利。

- 6.2. The Contestant acknowledges and consents to the recording of the Contestant's statements and insights (the "Interview") on the Raffle and grants to FXTM the right

to copy, reproduce, and use all or a portion of the Interview, the Contestant's name and images, for the creation of advertising materials (including, without limitation, articles, videos and other creative content) to publish on social media for all purposes throughout the world and in perpetuity. The Contestant waives the right to inspect or approve any such use hereunder.

参与者承认并同意富拓可记录参与者有关抽奖活动的陈述和见解(“采访”), 并授予富拓权利可复制和使用全部或部分采访内容、参与者的姓名和图像, 用于制作广告材料(包括但不限于文章、视频和其他创意内容), 可在全球范围内永久发布在社交媒体上。参与者放弃检查或批准本条款所述此类使用的权利。

- 6.3. In the event of any dispute or misinterpretation of the above applicable Terms, such dispute or misinterpretation shall be resolved by FXTM, acting in good faith and as it shall, in its sole and absolute discretion, deem fit and proper. FXTM's decision shall be final and binding. Claims will no longer be accepted after a period of five (5) working days from the moment the relevant Raffle Round and/or Raffle ends.

在上述适用条款发生任何争议或错误解读时, FXTM富拓合作伙伴将本着诚信原则并根据完全和绝对酌情权作出合适和适当的决定解决该等争议或误解。该决定为终局性, 具有约束力。在相关抽奖环节和/或抽奖结束后的五(5)个工作日内, 将不再接受奖金申领要求。

- 6.4. In the event FXTM is unable to provide the Benefit within the specified period due to unforeseen circumstances, FXTM will notify the Contestant and provide their Benefit at the earliest possible convenience.

如果由于不可预见的情况, FXTM富拓无法在规定期限内提供奖金, FXTM富拓将通知参与者, 并在尽可能方便的时间内提供奖金。

- 6.5. FXTM reserves the right, as it in their sole discretion deems fit, to alter, amend, suspend, cancel, or terminate this Raffle, or any aspect of the Raffle at any time, subject to giving you prior notice. Under no circumstances shall FXTM be liable for any consequences of any alteration, amendment, suspension, cancelation, or termination of the Raffle.

FXTM富拓保留自主决定在认为适当的情况下变更、修改、中止、取消或终止本次抽奖活动或活动任何方面的权利, 我们会提前向您发出通知。FXTM富拓对于由于活动的变更、修改、中止、取消或终止造成的任何后果不负有责任。

- 6.6. Any indication or suspicion of fraud, manipulation, cash-back or bonus or swap arbitrage, or other forms of deceitful or fraudulent activity in a Contestant's account or multiple account with FXTM or otherwise related or connected to the Benefit will nullify all transactions executed and/or profits or losses garnered therein.

若有迹象显示或FXTM富拓怀疑参与者富拓开立的账户或多个账户或与本次活动有关的其他方面存在欺诈、操控、返现或奖金或互换套利或其他形式的欺骗或欺诈活动, 则所有已执行的交易和/或由此产生的利润或损失全部失效。

- 6.7. The Contestant confirms that he/she is older than 18 years old and acknowledges the Risk Acknowledgment and Disclosure available on the Website.

参与者确认他/她已年满18岁, 并承认已知悉富拓网站上的风险确认与披露书。

本条款若中英文两种语言有任何不符，均以英语版本为准。